

參考編號 Ref No. : \_\_\_\_\_

To: Zinvest Global Limited ( "Zinvest Global Limited" )

尊嘉證券國際有限公司 ( "尊嘉證券" )

電話: (852) 3169-0319 國內客服熱線: 400-039-0319 傳真: (852) 3521-1340 電郵: [cszg@zvsthk.com](mailto:cszg@zvsthk.com)

## 配售股份認購申請表

### Share Placement Application

帳戶號碼&amp;名稱 Account Number &amp;.Name : \_\_\_\_\_

商業登記/身份證/護照號碼 \* BRN/ID/Passport No. : \_\_\_\_\_

聯絡電話 Telephone Number : \_\_\_\_\_

現請尊嘉證券國際有限公司代本人/吾等認購配售股份, 詳情如下:

I/We request Zinvest Global Limited to subscribe on my/our behalf for Share Placement Application as details provided below:

股份代號&amp;名稱 Stock Code &amp;. Name : \_\_\_\_\_

申請股數 Number of Shares\*\* : \_\_\_\_\_

股款 Subscription Money : \_\_\_\_\_

實付金額/按金 Amount Payable/Deposit : \_\_\_\_\_

客戶簽署(公司客戶請加蓋公司印章) \*\*\*Client(s) Signature (with company chop, if applicable)  
: \_\_\_\_\_

(本人/吾等特此聲明本人/吾等並無重複申請上述配股)

(I/We declare that I/We have not applied for multiple application for this placement of shares)

日期 Date : \_\_\_\_\_

客戶經紀 Account Executive : \_\_\_\_\_

\*本人 / 吾等明白貴公司需要就是次配股向交易所及相關的監管機構披露本人 / 吾等的身份資料。I/We understand that your Company will disclose my/our identity to the Stock Exchange and other relevant regulatory organizations for this share placement.

\*\*配售股份數額以承銷商最後確定為準, 本人 / 吾等明白本人 / 吾等可能獲分配全部或部分甚至完全沒有獲得分配認購的數量。

Share allotment is the sole discretion of the sponsor. I/We understand that I/We shall have chances to be allotted to all, partial, of none of the subscribed quantity.

\*\*\*本人 / 吾等並非配售股份公司的大股東亦非關聯人士。若本人 / 吾等並不是最終權益擁有人, 本人 / 吾等會向貴公司作出特別聲明。

I/We am/are not a substantial shareholder of the share placing company and I/We am/are not an associated person of the share placing company. I/We shall notify your Company if I/We am/are not the ultimate beneficial owner of the placed shares.